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INNKALLING TIL ÅRSMØTE I MELHUS JEGER- OG FISKERFORENING 

Styret i Melhus Jeger- og Fiskerforening innkaller herved til årsmøte. 

Tid: 10.03.2025 kl 18:00 
Sted: Kantina i Melhusbanken (gammelbygget) 

Dagsorden: 

1. Konstituering av møtet 
o Godkjenning av innkalling 
o Godkjenning av dagsorden 
o Godkjenning av forretningsorden 
o Valg av ordstyrer 
o Valg av sekretær 
o Valg av tellekorps 
o Valg av 2 medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 
3. Revidert regnskap for siste kalenderår 
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 
6. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 
7. Valg 

o Valg av styre 
o Valg av utvalgsmedlemmer og -ledere 
o Valg av valgkomite på 3 medlemmer 
o Valg av to revisorer med en vararepresentant 

Innkomne saker: Det er én innkommet sak til årsmøtet, levert innen fristen. Saken ligger 
vedlagt fra neste side med styrets innstilling til slutt.  

Vel møtt! 

Med vennlig hilsen 
Styret i Melhus Jeger- og Fiskerforening 
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Innkommet sak til årsmøte.             Sak 1 av 1   
 
 

Oppgradering av Leirduebane. 
 

Leirdueutvalget i Melhus JFF foreslår å oppgradere haglebanen for å øke kapasitet og 
forbedre tilbudet til medlemmene våre.  
Bane 1 har fått montert flomlys og kan da brukes gjennom hele året. I dag er det en 
kaster som varierer vinkelen og høyden på duene. Denne banen har plass til 5 skyttere i 
et lag der det skytes 5 singelskudd fra 5 standplasser, 25 skudd pr. skytter og totalt 125 
skudd pr. lag. En serie tar om lag 30 minutter å gjennomføre. Kapasitet på 250 skudd pr. 
time.  
Bane 2 brukes fortrinnsvis til instruksjon av nybegynnere og det utplasseres 1 kaster 
som betjenes av instruktør. Det er kun 1 skytter som kan instrueres av gangen, kapasitet 
på 50 skudd pr. time. 
 
I slutten av juli, hele august og første halvdel av september er det hvert år stor pågang av 
jegere som ønsker skytetrening før høstens jakt og dagens begrensede kapasitet 
medfører til dels lang ventetid og dermed noe misnøye. Dette ønsker vi å unngå ved å 
øke kapasiteten i anlegget med å montere flere kastere på allerede etablerte baner. Det 
vil da bli en positiv opplevelse å bruke vårt anlegg med forhåpentligvis gjentagende 
besøk. Økt kapasitet vil også inntjeningen og det er vesentlig for å kunne utvide anlegget 
ytterligere de kommende årene. Det er inngått en ny leieavtale med varighet på 40 år fra 
1/1-25 der det kun er 15 dager i tillegg til helligdager anlegget ikke kan brukes. Som 
eneste anlegg i Trøndelag kan vi tilby helårs skyteaktivitet. 
Følgende tiltak må gjøres på bane 1: 

- 2 nye kastere som plasseres på hver side av dagens kaster for å kunne trene på 
duer fra høyre og venstre 

- 1 ny kaster plasseres bak standplass for å kunne trene på overflyger 
- Kapasiteten økes til 450-500 skudd pr. time ved skyting av dubléer 
- Kasterne bygges inn i permanente kasterhus av impregnert trevirke som låses av 

og beskytter mot vær og vind 

Følgende tiltak må gjøres på bane 2: 
- Dagens eksisterende 3 kastere plasseres slik at det kan trenes på høyre, venstre 

og motgående duer 
- Kapasiteten økes til 250-300 skudd pr. time ved skyting av dubléer 
- Kasterne bygges inn i permanente kasterhus av impregnert trevirke som låses av 

og beskytter mot vær og vind 
- Noe bygningsmessige endringer må gjøres, eks. rivning av vegg med dør, etablere 

ny vegg med dør mot sør 
- Flytting av kontainer der det lagres duer 
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Vi oppnår da økt kapasitet og mer variert skytetrening ved at tilbys å skyte dubléer, (2 
skudd/duer) på begge banene. Det tar nesten ikke lengre tid å skyte 25 dubléer kontra 25 
singelskudd. I tillegg er det enda mer jaktrelatert trening enn det er å skyte kun 
enkeltskudd.  
 

Utførelse av oppgraderinger blir gjort på dugnad av Leirdueutvalget og øvrige 
medlemmer i foreningen. 
 

Investeringsbehov: 
- 3 kastere med styring 
- 3-6 batterier/1-2 ladere 
- Materialer til å bygge 6 permanente kasterhus 
- Materialer til å bygge om bane 2 

Sum kr: 170 000,- 
 
 
Melhus 14/2-2025. 
 
På vegne av Leirdueutvalget 
Ingebjørn Johansen 
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Styrets innstilling – Oppgradering av Lerduebane 

Styret i Melhus Jeger- og Fiskerforening har behandlet forslaget fra Lerdueutvalget om 
oppgradering av haglebanen for å øke kapasiteten og forbedre tilbudet til våre 
medlemmer. Vi ser positivt på initiativet og anerkjenner behovet for å forbedre anlegget, 
spesielt med tanke på den økende pågangen i forkant av jaktsesongen. 

Tiltakene som er foreslått, herunder montering av nye kastere, forbedringer av bane 1 og 
bane 2 samt nødvendige bygningsmessige endringer, vil bidra til en mer effektiv og 
variert skytetrening. Økt kapasitet vil ikke bare redusere ventetid og forbedre 
medlemstilfredsheten, men også gi en potensiell økonomisk gevinst for foreningen på 
sikt. 

For å kunne gjennomføre prosjektet må det i første omgang arbeides med å skaffe 
finansiering. Selv om kostnaden er forholdsvis lav har vi større forventede kostnader 
tilknyttet dette prosjektet samt riflebanen, blant annet vedrørende strøm. Styret 
forutsetter at midler til prosjektet innhentes gjennom inntjente midler, sponsorer, 
bidragsytere eventuelt i kombinasjon med banklån innenfor forsvarlige rammer. Vi 
støtter også Lerdueutvalgets plan om å gjennomføre arbeidet på dugnad, noe som vil 
redusere kostnadene og styrke fellesskapet i foreningen.  

Med bakgrunn i dette stiller styret seg positivt til forslaget og anser tiltakene som 
nødvendige for å videreutvikle skyteanlegget.  

Styret støtter forslaget 

For styret 
 
Pål Jørgen Gätzschmann 
Leder 
 


